
Kratka anketa med našimi bralci

VODI: FOTOKRONIKA
TOKRAT SO GOVORILI ŠTIR-
JE, RADI PA BI, DA BI NAM
TUDI DRUGI ZAUPALI, KAK-
ŠEN CASOPIS SI ŽELIJO

Res je, da ima Javna tribuna,
glasilo SZDL Ljubljana-Siška
svojega urednika, da ima ured-
niški odbor in tudi izdajateljski
svet, ki kreirajo uredniško poli-
tiko tega mesečnika. Toda časo-
pis je vendarle namenjen bralcem
in seveda bi morali v prvi vrsti
biti oni zadovoljni z vsebino in
obliko, kajti zadovoljstvo uredni-
ka je labko tudi varljivo, saj je
tudi urednik le človek, pa čeprav
strokovnjak v svojem poklicu. To-
da že dolga stoletja velja izrek:
motiti se je človeško in kdo ve,
če ima urednik enak okus kot
bralci...

Seveda je povsem jasno, da z
vsebino in obliko časopisa nikoli
niso vsi zadovoljni.

O tem, kako so šišenski občani
zadovoljni s svojira časopisom,
kaj jim je v njem všeč in kaj po-
grešajo, so nam štirje občani, ki
smo jih ustavili na cesti, poveda-
li:

PETER VERTOT, predmetni u-
čitelj: »Ja, najprej pogledam kra-
jevne novice, čeprav vem, da vse
tisto, kar se dogaja v 'krajevni
skupnosti gotovo ne sodi v časo-
pis. Ampak najvažnejše stvari so
pa le objavljene. Seveda mi je
povsem jasno, da je to lokalni ča-
sopis, katerega naloga je zabele-
žiti le pomembnejše novice v Si-
ški. Ta svoj namen pa tudi dose-
ga.«

MARJETA PAVLIN, blagajni-
čarka: »Le včasih preberem Jav-
no tribuno, začnem pa z zadnje

strani. Najraje preberem kakšne
zanimivosti, pa mladinsko stran,
tudi tekoče novice me zanimajo.
O tem, kaj bi bilo treba še izbolj-
šati, pa res ne vem. Premalo be-
rem glasilo, da bi lahko odgovori-
la na to vprašanje.«

MILAN OSOLNIK, upokoje-
nec: »Vedno dobim Javno tribu-
no. Preberem, kaj se je zgodilo v
naši krajevni skupnosti, pa ko-
munala me zanima, in to, kaj so
sklenili o kakšnih davkih in da-
jatvah. Pa o kakšni veliki grad-
nji, kot na primer o Drenikovi
cesti, je tudi zelo zanimivo kaj
prebrati. Ja, včasih se spomnite
tudi starih ljudi, ki so veliko pri-
spevali pri izgradnji naše družbe.
Zelo lepo je bilo napisano o No-
vaku iz Vižmarij. Se večkrat bi
moralo biti kaj takega.«

ZLATA TOPOLŠEK, dijakinja
šolskega centra za blagovni pro-
met: »2e nekaj mesecev Javne
tribune nismo dobili. Ne vem, ka-
ko to. Stanujem na trgu koman-
danta Staneta 4. Se prej, ko smo
jo dobivali, sem v njej pregledala
najpomembnejše vesti. Še najbolj
všeč mi je bila fotokronika na
zadnji strani. Mislim, da ima ta
časopis sedaj kar dobro zasnovo
in da kakšne korenitejše spre-
membe niso potrebne.«

Takšna so mnenja štirih obča-
nov Siške. Seyeda bi nas statisti-
ki hudo postrani gledali, če bi ho-
teli iz te bliskovite ankete poteg-
niti kakšne tehtnejše zaključke.
Prav tako bodo dobrodošli vaši
predlogi o še pestrejši in še za-
nimivejši Javni tribuni, kajti
Javna tribuna je namenjena le
vain, spoštovani bralci!


